
Bestyrelsesmøde fredag den 14. april 2017 hos Thomas 

 

Der har været i række indbrud i området i løbet af vinteren, og det blev diskuteret, hvad man 

kan gøre ved det. Naboovervågning er oplagt, men alligevel virkningsløst, når der ikke er 

nogen i nogen af husene. Det blev besluttet, at det er et emne, vi kan tage op til 

generalforsamlingen i juli, gerne med indlæg fra en ekspert (politiet?). 

 

Det lader til, at det mest er designermøbler, der er stjålet, og at det mest er gået ud over 

udlejningssommerhuse. 

 

Thomas har deltaget i et seminar om grundejerforeningers ansvar, foranlediget af en 

højesteretsdom, der kan give problemer for en forening som vores. Heldigvis berører det ikke 

os med de vedtægter og forsikringer, vi har. Seminaret gav dog nogle interessante oplysninger 

om, hvilket ansvar en grundejerforening har i visse situationer (f.ex. ved en fælles 

arbejdsweekend), og det har vi taget til efterretning. 

 

Vejene er blevet renoveret op til påske. 

 

Det kan konstateres, at der tilsyneladende ikke har været større problemer med 

oversvømmelser denne vinter, men om det skyldes en tør vinter, eller renoveringen af 

vandløbene sidste år, må tiden vise. 

 

Vi har budt den nye ejer af "Strandhuset" velkommen, med en blomst på foreningens vegne. 

Vi håber det vil gå ham godt, og at også de lokale vil støtte op om ham. Læs mere på hans 

egen hjemmeside: http://www.strandhuset-tranum.dk/ eller Facebook. 

Hvis det kan lade sig gøre, forventes generalforsamlingen afholdt på hotellet som sidste år, og 

måske "Strandhuset" kan levere forplejningen. "Strandhuset" har ikke plads nok til alle (færre 

borde/stole), ligesom det vil forhindre hans almindelige forretning på denne højsæson dag. 

Alle, der er på valg til generalforsamlingen (Klaus, Alice og Carsten), stiller op til genvalg. 

 

http://www.strandhuset-tranum.dk/

